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Protokół Nr  10/2023 

z obrad LXIII sesji Rady Gminy Konopiska 

w Urzędzie Gminy Konopiska dnia 24 października 2023 r., 

 od godz. 1400 do godz. 1619 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Konopiska  Edward Bałdyga. W chwili otwarcia 

sesji uczestniczyło w obradach 15 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy 

Konopiska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Przewodniczący Rady Gminy 

Konopiska powitał wójta gminy Jerzego Żurka, zastępcę wójta Iwonę Lisek, skarbnika gminy 

Jadwigę Janik, sekretarza gminy Barbarę Ankowską - Lis, radcę prawną Wiesławę Rodak, 

radnych, sołtysów, radną powiatową Joannę Tekielę, zaproszonych gości, kierowników 

referatów. 

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad 

E. Bałdyga – radni otrzymali porządek obrad.  

E.Bałdyga przedstawił wniosek formalny dotyczący wykreślenia z porządku obrad punktu                      

6 Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości. 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 10 radnych 

  „przeciw”          0 radnych 

  „wstrzymało się”            1 radny 

„brak głosu”             1 radny (Robert Kołodziejczyk)  

 

Wniosek o wykreślenie z porządku obrad punktu  6 Podjęcie uchwały w sprawie zamiany 

nieruchomości został przyjęty. 

 

E.Bałdyga odczytał porządek obrad LXIII sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z LVIII, LIX, LX, LXI i LXII sesji Rady Gminy Konopiska. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

5. Wybory ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027: 

a) zapoznanie się z regulaminem głosowania w wyborach ławników do sądów 

powszechnych. 

b) przedstawienie listy kandydatów na ławników wraz z Opinią zespołu opiniującego 

zgłoszonych kandydatów na ławników kadencji 2024-2027 z dnia 23 sierpnia 2023 r.  

c) powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia wyborów i przedstawienia 

wyników. 

d) podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024-2027. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na 2024 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od środków transportowych 

na rok 2024. 

8.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2023-2033. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2023 rok. 

10. Sprawy różne i zapytania. 
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11. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie porządek obrad. 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych  

„brak głosu”               1 radny (Marek Parandyk) 

 

Rada Gminy Konopiska przyjęła porządek obrad. 

 

Następnie wójt Jerzy Żurek wraz z zastępcą Iwoną Lisek wręczył sołtysom odznakę honorową 
„Zasłużony dla rolnictwa” przyznaną przez Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi za szczególne 

osiągnięcia w dziedzinie rolnictwa, rozwoju wsi i rynków rolnych. 

Tą szczególną odznaką zostali uhonorowani przez ministra Roberta Telusa trzej sołtysi z naszej 

gminy: 

- Krystyna Solińska 

- Wojciech Bator 

- Zenon Skwara 

Wójt, zastępca wójta oraz przewodniczący rady gminy złożyli odznaczonym sołtysom 

gratulacje. 

 

Oklaski 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z LVIII, LIX, LX, LXI i LXII sesji Rady Gminy Konopiska 

E. Bałdyga zapytał czy są uwagi do protokołu z LVIII sesji? 

Uwag nie było 

 

E. Bałdyga  poprosił o przegłosowanie przyjęcia protokołu z LVIII sesji. 

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 15 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

   

Protokół z LVIII sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

E. Bałdyga zapytał czy są uwagi do protokołu z LIX sesji? 

Uwag nie było 

E. Bałdyga  poprosił o przegłosowanie przyjęcia protokołu z LIX sesji 

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 15 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

Protokół z LIX sesji został przyjęty jednogłośnie. 
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E. Bałdyga zapytał czy są uwagi do protokołu z LX sesji? 

Uwag nie było 

 

E. Bałdyga  poprosił o przegłosowanie przyjęcia protokołu z LX sesji 

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 15 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

Protokół z LX sesji został przyjęty jednogłośnie. 

 

E. Bałdyga zapytał czy są uwagi do protokołu z LXI sesji? 

Uwag nie było 

 

E. Bałdyga  poprosił o przegłosowanie przyjęcia protokołu z LXI sesji 

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

„brak głosu”                                       1 radny (Edward Bałdyga) 

 

Protokół z LXI sesji został przyjęty. 

 

E. Bałdyga zapytał czy są uwagi do protokołu z LXII sesji? 

Uwag nie było 

 

E. Bałdyga  poprosił o przegłosowanie przyjęcia protokołu z LXII sesji 

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

„brak głosu”                                       1 radny (Edward Bałdyga) 

 

Protokół z LXII sesji został przyjęty. 

 

Ad. 4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

Wójt Gminy Jerzy Żurek przedstawił sprawozdanie o pracy między sesjami. 

E. Bałdyga – czy są pytania do przedstawionego sprawozdania? 

A.Chmielewska – na czym będzie polegała działalność CUS? 

Wójt –Centrum Usług Społecznych prowadzić będzie GOPS, który oprócz podstawowych zadań 
będzie realizował zadania dodatkowe. Na ten cel pozyskaliśmy 3,480 mln zł. dofinansowania 

zewnętrznego. Jest to projekt innowacyjny. CUS bazował będzie na własnych pracownikach. 

E.Bałdyga – czy są jeszcze jakieś pytania? 
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Pytań nie było. 

 

Ad.5. Wybory ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024-2027: 

a) zapoznanie się z regulaminem głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych. 

J.Majdzik – odczytała regulamin głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych. 

E.Bałdyga – czy są jakieś uwagi, pytania? 

Uwag i pytań nie było. 

E.Bałdyga – poddał pod głosowanie regulamin głosowania w wyborach ławników do sądów 

powszechnych. 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 15 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

Regulaminem głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

b) przedstawienie listy kandydatów na ławników wraz z Opinią zespołu opiniującego 

zgłoszonych kandydatów na ławników kadencji 2024-2027 z dnia 23 sierpnia 2023 r. 

 

J.Majdzik odczytała listę kandydatów na ławników wraz z Opinią zespołu opiniującego 

zgłoszonych kandydatów na ławników kadencji 2024-2027 z dnia 23 sierpnia 2023 r. 

  

c) powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia wyborów i przedstawienia wyników. 

E.Bałdyga – proszę o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej. 

E.Bałdyga – proponuję Annę Świtek. 

A.Świtek  - wyrażam zgodę. 
E.Bałdyga – proponuję Karolinę Książek. 

K.Książek  - wyrażam zgodę. 
E.Bałdyga – proponuję Michała Cichonia. 

M.Cichoń  - wyrażam zgodę. 
E.Badyga – czy są jeszcze jakieś kandydatury? 

Brak kandydatur 

E.Bałdyga – czy są jakieś uwagi, pytania? 

Uwag i pytań nie było. 

E.Bałdyga – poddał pod głosowanie powołanie Komisji Skrutacyjnej w składzie Anna 

Świtek, Karolinka Książek, Michał Cichoń. 
  

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 15 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

Komisja Skrutacyjnej w składzie Anna Świtek, Karolinka Książek, Michał Cichoń 

została powołana jednogłośnie. 
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E.Bałdyga – ogłosił 3 minuty przerwy. 

 

Przerwa  

 

E.Bałdyga – wznowił obrady sesji. 

 

Przeprowadzenie wyboru ławników na kadencję 2024-2027. 

 

Komisja Skrutacyjna wybrała za przewodniczącą Annę Świtek. 

A.Świtek – przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej objaśniła sposób głosowania. 

Głosowanie do każdego z sądów odbędzie się osobno. Najpierw zostaną rozdane karty do 

głosowania do Sądu Okręgowego w Częstochowie a następnie do Sądu Rejonowego                             

w Częstochowie. 

Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie przy nazwisku kandydata znaku „X” w kratce 

obok wyrazu „Tak” opowiadając się w ten sposób za wyborem lub w kratce obok wyrazu „Nie” 

opowiadając się w ten sposób przeciwko wyborowi tego kandydata na ławnika. 

A.Świtek - czy są pytania dotyczące sposobu głosowania? 

 

Pytań nie było. 

 

Głosowanie tajne. 

 

A.Świtek – oczytała protokół Komisji Skrutacyjnej powołanej w dniu 24 października 2023 r. 

dla przeprowadzenia wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Częstochowie na kadencję 
2024-2027. Ławnikiem została jednogłośnie wybrana Alicja Żurek – 15 głosów na „Tak”. 

Następnie A.Świtek odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej powołanej w dniu                             

24 października 2023 r. dla przeprowadzenia wyboru ławników do Sądu Rejonowego                       

w Częstochowie, w tym do Sądu Pracy na kadencję 2024-2027. Ławnikiem został jednogłośnie 

wybrany Sebastian Zaremba - 15 głosów na „Tak”. 

 

Oklaski 

 

Alicja Żurek podziękowała za wybór jej osoby na funkcję ławnika, którą pełni od ponad 20 lat. 

Sebastian Zaremba podziękował za wybór na ławnika kadencji 2024-2027. 

 

d) podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024-2027. 

E.Bałdyga – poprosił o odczytanie uchwały. 

B.Jabłońska - odczytała Uchwałę nr 488/LXIII/2023 z dnia 24 października 2023 r.                              

w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024-2027. 

      

E.Bałdyga – ogłosił 5 minut przerwy. 

 

Przerwa  

 

E.Bałdyga – wznowił obrady sesji. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na 2024 rok. 
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E.Bałdyga - projekt uchwały omawiany był na komisjach. 

E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

B.Jabłońska  – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 13 radnych 

  „przeciw”              1 radny 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

„brak głosu”                1 radny (Barbara Jabłońska) 

 

UCHWAŁA NR 489/LXIII/2023 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 24 października  

2023 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2024 rok 

została przyjęta. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek w podatku od środków 

transportowych na rok 2024. 

E.Bałdyga - projekt uchwały omawiany był na komisjach. 

E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

B.Jabłońska  – odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”              1 radny 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

 

UCHWAŁA NR 490/LXIII/2023 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 24 października  

2023 r. w sprawie określenia stawek w podatku od środków transportowych na rok 2024 

została przyjęta. 

 

Ad. 8.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konopiska na lata 2023-2033. 

E. Bałdyga - projekt uchwały omawiany był na komisjach rady. 

J.Janik zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały. 

E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

B.Jabłońska – odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 15 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 
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UCHWAŁA NR 491/LXIII/2023 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 24 października 

2023 r. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Konopiska na lata 2023-2033 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2023 rok. 

E. Bałdyga - projekt uchwały omawiany był na komisjach rady. 

E. Bałdyga – czy są pytania? 

Pytań nie było. 

B.Jabłońska – odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Konopiska poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowanie radnych: 

  „za”   głosowało 14 radnych 

  „przeciw”           0 radnych 

  „wstrzymało się”          0 radnych 

„brak głosu”                                      1 radny (Andrzej Janik) 

 

UCHWAŁA NR 492/LXIII/2023 RADY GMINY KONOPISKA z dnia 24 października 

2023 r. zmian w budżecie Gminy Konopiska na 2023 rok została przyjęta. 

 

Ad.10. Sprawy różne i zapytania. 

Wójt – przedstawił projekty inwestycyjne, które otrzymały dofinansowanie zewnętrzne                

i dla których gmina chce jak najszybciej ogłosić przetargi i rozpocząć ich realizację: dotacja na 

zabytki (kościół w Konopiskach), rozbudowa ZSP w Rększowicach  o salę gimnastyczną 
przebudowa mostu w Rększowicach, remont dróg gminnych w Aleksandrii.  

Chcemy realizować inwestycje ale nie chcę zadłużać gminy i jak na razie się to udaje. 

A.Chmielewska – zgłosiła wniosek o wznowienie pomiarów hałasu dochodzącego z A1                          

w m. Łaziec, Wąsosz. 

J.Kromołowska – wykonanie ekranów w m. Łaziec jest konieczne ze względu na bardzo duży 

hałas. 

B.Jabłońska – w Walaszczykach również jest bardzo głośno i ekrany powinny zostać 
zamontowane. 

A.Janik – pomiary hałasu emitowane z A1 były wykonywane w taki sposób i w takim miejscu 

żeby wynik wyszedł dobrze. Warto zwrócić się do Marszałka Województwa Śląskiego z prośbą 
o montaż ekranów dźwiękochłonnych, a nie jak dotychczas do GDDKiA. 

Wójt – wystosujemy pismo w ww. sprawie. 

 

O godz. 1548 obrady opuściła A.Chmielewska. 

 

J.Majdzik – podziękowała wójtowi i skarbnikowi gminy za zrozumienie potrzeby rozbudowy 

ZSP w Rększowicach o salę gimnastyczną i złożenie wniosku o dofinansowanie z Polskiego 

Ładu. 

 

M.Haczyk – czy są wieści dotyczące rozpoczęcia remontu DW 908? 

Czy w listopadzie i grudniu odbiór śmieci komunalnych może być realizowany dwa razy                      

w miesiącu? 
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21 lipca br. złożyłem wniosek o nadanie nazw ulicom w Rększowicach i do chwili obecnej nie 

ma odzewu w tej sprawie. 

Wójt – w bieżący poniedziałek odbyło się spotkanie przedstawicieli ZDW i wodociągów 

częstochowskich ws. remontu DW 908. 

W okresie letnim niektóre frakcje odpadów odbierane są dwa razy w miesiącu natomiast od 

listopada odpady zmieszane odbierane są raz  w miesiącu. 

Jeśli złożono wniosek to stosowna uchwała zostanie przygotowana na następną sesję rady 

gminy. 

 

Justyna Polaczkiewicz (przedstawicielka rady rodziców ZSP w Hutkach) – czy państwo radni 

jesteście świadomi łączeń przedmiotów egzaminacyjnych w klasach IV-VI w niektórych 

szkołach na terenie gminy? Czy państwo radni głosowali nad tym czy jest to decyzja wójta? 

Wystosowaliśmy szereg pism w przedmiotowej sprawie do urzędu gminy, prowadzimy 

korespondencję z I.Lisek, która wypisuje brednie, niestworzone rzeczy. 

J.Polaczkiewicz – czy państwo chcą coś z tym zrobić? 

J.Polaczkiewicz przekazała radnym kserokopie korespondencji prowadzonej pomiędzy radą 
rodziców ZSP Hutki a organem prowadzącym. 

Joanna Tekiela – łączenia są krzywdzące zarówno dla dzieci jak i nauczycieli a oszczędności 

jakie gmina osiąga z łączeń są znikome. 

J. Tekiela – mieszkańcy Hutek zostali ponownie oszukani, ograbieni ze środków funduszu 

sołeckiego. 10 000 zł. z funduszu sołeckiego miało zostać przekazane na świetlicę w Hutkach. 

Tak się nie stało – 27 osób zadecydowało że środki z funduszu sołeckiego zostały przeznaczone 

na straż, kgw i inne rzeczy. 

Stanowczo chcę powiedzieć, że zostaliśmy okradzeni z funduszu sołeckiego. 

J.Tekiela – powstanie Centrum Usług Społecznych wiąże się z dużym ryzykiem.                           

O powodzeniu tego przedsięwzięcia można mówić za 4 lata i wówczas pogratuluję wójtowi 

powstania CUS. 

J.Tekiela – zwracam uwagę na funkcjonowanie „Parku Korzonek”. Czy sąsiedzi parku nie 

zostali skrzywdzeni? Proszę przyjrzeć się dokumentom, gdyż uważam że nie wszystko gmina 

zrobiła w tym temacie jak należy. 

 

E.Bałdyga – podziękował J.Polaczkiewicz za zabranie głosu i trafną wypowiedź. W tym roku               

w szkole w Hutkach dzięki zaangażowaniu nauczycieli nie ma łączeń przedmiotów 

egzaminacyjnych. Bardzo dziękuję nauczycielom. Myślę, że przyszłoroczny budżet gminy 

udźwignie brak łączeń w szkołach, można również zrezygnować z innych wydatków.  Jestem 

zwolennikiem braku łączeń we wszystkich szkołach na terenie gminy. 

 

E.Bałdyga – nie jest prawdą, iż mieszkańcy  Hutek zostali okradzeni. Za zgodą dyrektor ZSP                  

w Hutkach nie było potrzeby przenoszenia pieniędzy na świetlicę. Dzięki współpracy                             

z biblioteką mamy zabezpieczone dłuższe godziny funkcjonowania świetlicy a pieniądze zostały 

przeniesione na inny cel. 

Nie ważne ile osób bierze udział w zebraniu wiejskim. Na zebraniu w Hutkach było 27 osób i te 

osoby podjęły decyzję o podziale funduszu sołeckiego. 

 

E.Bałdyga – podziękował wójtowi za budowę domu sołeckiego w Hutkach i zwrócił się z próbą 
o wykonanie jeszcze w bieżącym roku chodnika do budynku oraz opaski wokół niego. 

 

Wójt – przez kogo mieszkańcy Hutek zostali okradzeni? 

J.Tekiela – przez straż, kolejny raz. 

E.Bałdyga – poinformuję zarząd straży, że według radnej powiatowej  okradli oni mieszkańców 
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Hutek. 

 

M.Parandyk – rozdał radnym pismo zawierające prośbę o wniesienie pod obrady gminy 

uchwały, która wstrzyma możliwość zatłaczania spalin pod grunty gminy. 

E.Bałdyga – radni zapoznają się z pismem na komisjach.  

 

J.Kromołowska – przypomniała o obowiązku umieszczania numerów budynków. Prośba                          

o zamieszczenie informacji w tej sprawie. 

Mieszkańcy zgłaszają problem, iż firma odbierająca śmieci nie zabiera odpadów segregowanych 

jeżeli znajdują się w innych niż oryginalne worki. 

 

Ad. 11. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Edward Bałdyga Przewodniczący Rady Gminy Konopiska 

podziękował za udział w sesji, zamknął obrady LXIII sesji Rady Gminy Konopiska. Sesja trwała 

do godz.1619. 

Protokół z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Karty z oddanymi głosami w głosowaniu tajnym wraz z protokołami Komisji Skrutacyjnej 

stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Niniejsza sesja była transmitowania i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz                

i dźwięk. Nagrania obrad są udostępnione w BIP i na stronie urzędu. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

  Protokół sporządziła:                                                Przewodniczący Rady Gminy Konopiska: 

 

 

 

   Agnieszka Rokosa                                                                        Edward Bałdyga 


